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Wloclawek 17 .04.2018

Pan
MarekWojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Zwracun sig z uprzejm4 pro5b4 w imieniu mieszkaric6w

Sr6dmiefuia o postawienie laweczek w r62nych punktach\6entrum miasta.

Potrzebne s4 lawki dla ludzi starszych i matek z dzie6mi

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.

Zpowa?aniem
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